
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2005-09-22, § 45 

 
 Tid: 22 september 2005 kl 15.00 – 15.50 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 2005-10-04 
  

 
 
Leif Rönngren   Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Leif Rönngren (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Martina Lind (fp) 
Lennart Mikaelsson (kd) 
Johanna Nilsson (s) 
Åsa Romson (mp) 
Kajsa Stenfeldt (v) 
Anna Wersäll (m) 

 
Ersättare 

 Marianne Ahlgren (fp) 
Maurice Forslund (kd) 
Per Hallerby (fp) 
Gunilla Hansson (s), tjänstgörande 
Olivia Hasahya (s), tjänstgörande 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Jan Tigerström (m) 
Charlotte Unger (mp) 
Ornina Younan (s), tjänstgörande 
 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Lennart Gustafsson, 
Bengt Hjelm, Gunnar Jensen, Eva Olsson, Göran Widegren samt borgarråds-
sekreteraren från roteln Petra Nieto. 
 
Ordföranden Leif Rönngren (s) hälsade nye ledamoten Lennart Mikaelsson (kd) 
välkommen till nämnden. 

 
  



  

 
§ 45 
Markanvisning för bostäder inom stadsdelen Enskededalen, del av Enskede Gård 
1:1, till Järntorget Bostad AB. Inriktningsbeslut 
Dnr M2005-513-00223 
Bordlagt 23 juni 2005 nr 30 och 1 september 2005 nr 33 
 
Markkontoret hade den 26 maj 2005 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till 
vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Marknämnden anvisar mark för bostäder inom del av fastigheten Enskede Gård 
 1:1 till Järntorget Bostad AB samt ger kontoret i uppdrag att träffa 
 markanvisningsavtal. 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v) och Åsa Romson (mp) yrkade bifall till 
förslag som redovisas i bilaga M. 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt kontorets 
förslag d v s 
 
 Marknämnden anvisar mark för bostäder inom del av fastigheten Enskede Gård 
 1:1 till Järntorget Bostad AB samt ger kontoret i uppdrag att träffa 
 markanvisningsavtal. 
 
Reservation 
 
Ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v) och Åsa Romson (mp) enligt det av dem 
gemensamt framställda yrkandet. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

  
   Tillhör § 45, bilaga M 
 
   Marknämnden 2005-09-22 
 
   Tillhör ärende nr 45 
 
   Markanvisning för bostäder inom 
   stadsdelen Enskededalen, del av 
   Enskede Gård 1:1 till Järntorget 
   Bostad AB. 
 
   Kajsa Stenfelt (v) 
   Ann-Marie Strömberg (v) 
   Åsa Romson (mp) 
 
 
 
Förslag till beslut 
 
Marknämnden beslutar 
 
att avslå kontorets förslag, 
 
att anföra följande: 
 
Förslaget till byggnation i ”Viloparken” har tidigare avstyrkts då det skulle innebära ett 
oacceptabelt intrång i värdefull grönyta. Detta beslut kvarstår. Byggnation längs med 
Gamla Tyresövägen kan accepteras, men byggnationen i anslutning till Viloparken och i 
grönområdet längs Kärrtorpsvägen avvisas. 
 
 
 
 
 


